
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind transformarea, transferul şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi unui post 
temporar vacant, existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
 Văzând referatul nr. 12037 din 22.11.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse 
umane prin care se propune aprobarea transformării, transferului şi scoaterii la concurs a unor posturi 
vacante şi unui post temporar vacant, existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile Legii nr. 95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii şi prevederile 
H.G. nr. 849/2012 privind ocuparea posturilor vacantate după data de 1 ianuarie 2012 de personal de 
specialitate medico-sanitar, auxiliar sanitar si personal de specialitate din compartimentele paraclinice 
medico-sanitare din unitatile din sistemul sanitar; 

În temeiul prevederilor  art. 36 alin. (2) lit.”d” şi alin.(6) lit. „a” pct. 3, art. 45 şi art. 115 alin. (1) 
lit. „b” din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
 

HOTĂRĂŞTE 
 
 Art. 1.    - Se aprobă transformarea, pe perioadă nedeterminată şi scoaterea la concurs a 
următoarelor posturi contractuale vacante din Statul de funcţii-februarie 2018, existente la Spitalul Dr. 
Karl Diel Jimbolia: 

-  Din Infirmieră în Asistent medical genaralist, poz. 61 din Statul de funcţii la 
Compartimentul Obstetrică-ginecologie din cadrul Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia, 
precum şi scoaterea acestuia la concurs; 

- Din Medic primar obstetrică-ginecologie în Medic specialist obstetrică-ginecologie, poz. 
50 din Statul de funcţii la Compartimentul Obstetrică-ginecologie din cadrul Spitalului Dr. 
Karl Diel Jimbolia, precum şi scoaterea acestuia la concurs; 
 

 Art. 2.  - Se aprobă transformarea şi transferul, pe perioadă determinată de 12 luni a următorului 
post contractual rezervat, poz. 175 din Statul de funcţii-februarie 2018, existent la Spitalul Dr. Karl Diel 
Jimbolia: 

- Din Economist I A, administrativ la TESA, în Infirmier ă la Bloc Operator. 
 

 Art. 3  - Se aprobă scoaterea la concurs a următoarelor posturi contractuale existente la Spitalul 
Dr. Karl Diel Jimbolia: 

- Medic specialist chirurgie generală la Secţia Chirurgie Generală în cadrul Spitalului Dr. 
Karl Diel Jimbolia, poziţia 70 din Statul de funcţii; 

-  Asistent Medical Generalist la Secţia Chirurgie Generală în cadrul Spitalului Dr. Karl 
Diel Jimbolia, poziţia 76 din Statul de funcţii, post temporar vacant-perioadă determinată-
12 luni; 



 
 
 

 Art. 4  – Prezenta  hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 

internaţionale, relaţii publice; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

 HOTĂRÂRE 
de abrogare a art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 218/25.10.2018 privind  transferul, 
transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi temporar vacante, existente 
la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

 Văzând referatul nr. 11687 din 22.11.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, 
resurse umane prin care se propune abrogarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 218/25.10.2018 
privind  transferul, transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi temporar vacante, 
existente la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (9), art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. „b” din Legea 
administraţiei publice locale  nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
 Art. 1. - Se abrogă  art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 218/25.10.2018 privind  
transferul, transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante şi temporar vacante, existente la 
Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia. 
 
          Art. 2  – Prezenta  hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 
internaţionale, relaţii publice; 

- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Compartimentelor de specialitate interesate; 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea organizării concursului pentru ocuparea postului vacant –administrator 
financiar – 0,5 normă, existent la Grădiniţa cu program prelungit Jimbolia 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

 Văzând referatul nr. 11999 din 21.11.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse 
umane prin care se propune aprobarea organizării concursului pentru ocuparea postului vacant – 
administrator financiar – 0,5 normă, existent la Grădiniţa cu program prelungit Jimbolia; 
 Ţinând cont de  avizul Inspectoratului Şcolar Judeţean Timiş nr. 12244 din 16.10.2018; 

Având în vedere prevederile  H.G. nr. 286/2011 (*actualizată*)  pentru aprobarea Regulamentului-
cadru privind stabilirea principiilor generale de ocupare a unui post vacant sau temporar vacant 
corespunzător funcţiilor contractuale şi a criteriilor de promovare în grade sau trepte profesionale imediat 
superioare a personalului contractual din sectorul bugetar plătit din fonduri publice, a Legii nr 1/2011 
educaţiei naţionale cu modificările şi completările ulterioare, a Legii nr. 53/2003 – Codul Muncii şi a 
Legii – Cadru nr. 153/2017 privind  salarizarea personalului plătit din fonduri publice; 

În temeiul prevederilor  art. 36 alin. (2) lit.”d” şi alin.(6) lit. „a” pct. 1 şi art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
 Art. 1. - Se aprobă organizarea concursului pentru ocuparea postului vacant –administrator 
financiar – 0,5 normă, existent la Grădiniţa cu program prelungit Jimbolia. 
 
        Art. 2.  – Prezenta  hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 
internaţionale, relaţii publice; 

- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Compartimentelor de specialitate interesate; 
- Grădiniţa cu program prelungit Jimbolia. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea modificării şi completării Statelor de funcţii  pe anul 2018 la Primăria 

Oraşului Jimbolia 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12165 din 22.11.2018 al serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse 
umane prin care se propune modificarea şi completarea statelor de funcţii pentru anul 2018 ale 
activităţilor finanţate de la bugetul local şi activităţilor autofinanţate; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din 
fonduri publice şi a HG nr 846/2017 pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe ţară garantat în 
plată; 

Ţinând cont de H.C.L. nr. 143/2017 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual la nivelul administraţiei publice locale a Oraşului Jimbolia; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin (3) lit. „b” şi art. 45 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 

 

Art. 1. – Se aprobă modificarea şi completarea Statelor de funcţii ale activităţilor finanţate de la 
bugetul local şi activităţilor autofinanţate, pentru anul 2018,  conform anexelor 1-11 ce fac parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind  actualizarea lucrărilor de intabulare a parcelelor A203 şi A198 din păşune 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 11929 din 16.11.2018 al Serviciului urbanism, amenajare teritorială şi 

registru agricol prin care se propune actualizarea lucrărilor de intabulare a parcelelor A203 şi A198 din 
păşune, în vederea dezlipirii unei suprafeţe de 1000 mp din parcela A203 pentru Staţia Meteorologică; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”c”, alin. (9) şi art. 45 din Legea administraţiuei publice 
locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă actualizarea lucrărilor de intabulare a parcelelor A203 şi A198 din păşune, în 

vederea dezlipirii unei suprafeţe de 1000 mp din parcela A203 pentru Staţia Meteorologică, după cum 
urmează: 

A 198 – S act = 24900 mp, S măs = 24081 mp; 
A 203 – S act = 100367 mp, S măs = 101335 mp. 

    
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi registru agricol; 
- Oficiului de Cadastru şi Publicitate Imobiliară Timiş; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind acordarea diplomei la concursul „Cea mai frumoasă casă” 

din oraşul Jimbolia, pe anul 2018 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Având în vedere  referatul nr. 12187 din 26 noiembrie 2018  al serviciului urbanism şi 

amenajarea teritoriului prin care se propune acordarea diplomei la concursul „Cea mai frumoasă casă” 
din oraşul Jimbolia, pe anul 2018; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (9) şi  art.45 din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art.1. – Se acordă diploma pentru „Cea mai frumoasă casă”, din oraşul Jimbolia, pe anul 

2018, după cum urmează: 
 

Nr. 
crt. 

                ADRESA  
           (STRADA, NR) 

 PROPRIETAR 
 

LOCUL OBŢINUT 

1. Republicii, 81 Sardeni Constantin 1 
 
Art.2 – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi 
contencios administrativ al Instituţiei  Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- celor prevăzuţi la art.1 
- Serviciului Urbanism şi amenajarea teritorului; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind scăderea din evidenţa fiscală a debitorului Petrovics Arpad aflat în stare de 

insolvabilitate 
 
 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Având în vedere referatul nr. 12064 din 21.11.2018 al Serviciului impozite şi  
taxe locale prin care se propune scăderea din evidenţa fiscală a sumei de 2.300 lei, reprezentând 

amenzi ale debitorului Petrovics Arpad cu ultimul domiciliu în Jimbolia, str. Mărăşeşti, nr. 45,  care a 
decedat în data de 09.10.2016; 

Ţinând cont de prevederile art. 265 şi 266 din Legea nr. 207/2015 privind Codul de procedură 
fiscală; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (9), art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. „b” din Legea 
administraţiei publice locale  nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă scăderea din evidenţa fiscală a sumei de 2.300 lei, reprezentând amenzi ale 
debitorului Petrovics Arpad cu ultimul domiciliu în Jimbolia, str. Mărăşeşti, nr. 45,  care a decedat în 
data de 09.10.2016; 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciul controlul legalitatii, aplicarii actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului – Judeţul Timiş; 

- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului  impozite şi taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA  
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea proiectului re ţelei şcolare a oraşului Jimbolia care va funcţiona în anul 

şcolar 2019 - 2020 
 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
 Ţinând cont de prevederile art. 19 alin. (4) şi art. 61 alin. (1) şi alin.( 2) din Legea 

educaţiei naţionale nr. 1/2011; 
 Având în vedere O.M.E.N. nr. 5.235 din 02.10.2018 pentru aprobarea Metodologiei privind 
fundamentarea cifrei de şcolarizare pentru învăţământul preuniversitar de stat, evidenţa efectivelor de 
antreprenori, preşcolari şi elevi şcolarizaţi în unităţile de învăţământ particular, precum şi emiterea 
avizului conform în vederea organizării reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar pentru anul şcolar 
2019-2020; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d”, alin. (6) lit. „a”, pct. 1 şi art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale  nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă proiectul reţelei şcolare a oraşului Jimbolia care va funcţiona în anul şcolar 

2019– 2020, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului judeţul Timiş; 

- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Compartimentelor de specialitate interesate; 
- Inspectoratului Şcolar Judeţean Timiş. 
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ANEXĂ LA HCL NR. 255 DIN 29.11.2018 
 
 

Nr. 
Crt.  

Denumirea unităţii de învăţământ  
cu personalitate juridică – de stat  

Adresa, nr. tel/fax/e-mail, niveluri de învăţământ 

Denumirea unităţii de învăţământ fără 
personalitate juridică (arondată) – de 

stat 
Adresa, nr. tel/fax/e-mail, niveluri de 

învăţământ 
   1 LICEUL TEHNOLOGIC  JIMBOLIA  (LIC 

TEHN/PROF/POS/RO) 
Jimbolia, str. Gheorghe Doja, nr. 14, tel. 0256-
360940, fax: 0256-360940, 
gsme_jimbolia@yahoo.com 

SECŢIE CLUBUL SPORTIV ŞCOLAR 
JIMBOLIA 
ACTIVITĂŢI SPORTIVE(CSS) 
Jimbolia, str. Gheorghe Doja nr. 14 

   2 ŞCOALA GIMNAZIAL Ă JIMBOLIA (PRI, 
GIM/RO/MAG) 
Jimbolia, str. Tudor Vladimirescu, nr. 83, tel. 
0256-360785, fax. 0256-360785, 
scoala1jimbolia@yahoo.com 
 

 

3 GRĂDINIŢA CU PROGRAM PRELUNGIT 
JIMBOLIA (PRE/RO/GER/MA) 
Jimbolia, str. Republicii, nr. 21, tel: 0256-360839, 
fax: 0256-360839, gppjimbolia@gmail.com 
 
 

GRĂDINIŢA CU PROGRAM 
NORMAL NR. 2 JIMBOLIA (PRE) 
Jimbolia, str. Gheorghe Doja, nr. 44 

GRĂDINIŢA CU PROGRAM 
NORMAL NR. 3 JIMBOLIA (PRE) 
Jimbolia, str. Mărăşeşti, nr. 56 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind  aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a parcelelor A354/1, A341/1 şi 
A339/1 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12191 din 26.11.2018 al Serviciului urbanism, amenajare teritorială şi 

registru agricol prin care se propune aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a parcelelor A354/1 de 
40345 mp, A341/1 de 81000 mp şi A339/1 de 80600 mp, care figurează în Ordinul Prefectului ca păşune; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”c”, alin. (9) şi art. 45 din Legea administraţiuei publice 
locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă prima înscriere în cartea funciară a parcelelor A354/1 de 40345 mp, A341/1 

de 81000 mp şi A339/1 de 80600 mp, care figurează în Ordinul Prefectului ca păşune; 
     
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi registru agricol; 
- Oficiului de Cadastru şi Publicitate Imobiliară Timiş; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind  aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a unor drumuri de exploatare  şi 
trecerea acestora în domeniul public al oraşului Jimbolia 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12230  din 26.11.2018 al Serviciului urbanism, amenajare teritorială şi 

registru agricol prin care se aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a unor drumuri de exploatare  şi 
trecerea acestora în domeniul public al oraşului Jimbolia; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”c”, alin. (9) şi art. 45 din Legea administraţiuei publice 
locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă prima înscriere în cartea funciară a unor drumuri de exploatare şi trecerea 

acestora în domeniul public al oraşului Jimbolia, după cum urmează: 
• De 237/1/1 cu suprafaţa de 4918 mp., nr. cad. 405901; 
• De 237/1/108 cu suprafaţa de 4439 mp., nr. cad. 405898; 
• De 237/2 cu suprafaţa de 4200 mp., nr. cad. 405900. 
     
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

-Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi registru agricol; 
- Oficiului de Cadastru şi Publicitate Imobiliară Timiş; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
 HOTĂRÂRE 

Privind modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral 
sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018 

 
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
 Văzând referatul 12247 din 27 noiembrie 2018 al Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului 
prin care se propune modificarea Listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau 
parţial din venituri proprii, pentru anul 2018; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (4) lit. ”d” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale 
nr. 215/2001, republicată  şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă lista de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau 

parţial din venituri proprii, pentru anul 2018, după cum urmează: 
- La Cap. C – Dotări , se introduce un punct nou 22 – Echipament multifuncţional 

(Spital) în valoare de 10 mii lei şi se introduce un punct nou 23 – Uşi cu control acces 
(2buc.-Spital) în valoare de 10 mii lei, rezultând un Total Dotări de 419,37 mii lei, Total 
Cap. C de 465,37 mii lei și un Total General de 465,37 mii lei. 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative  şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş; 

- Compartimentului administraţie publică locală ; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului; 
- Serviciului buget, contabilitate; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA   

 
HOTĂRÂRE 

privind rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri  
 proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018  
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 

Văzând referatul nr. 12257 din 27.11.2018 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, 
resurse umane prin care se propune rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din 
venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018; 
 Tinând cont de prevederile Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice locale cu modificările şi 
completările ulterioare; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (4) lit. ”a” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE  
 
Art. 1. – Se rectifică bugetul instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul 

local pe anul 2018, după cum urmează:            
                                                                                                                     -mii lei- 

         COD         TRIM.IV 
VENITURI-TOTAL                            95,00 
1.Donaţii şi sponsorizări      371001   20,00 
2.Subvenţii din bugetele locale pentru finanţarea cheltuielilor 
   curente din domeniul sănătăţii     431010   75,00 
 
CHELTUIELI-TOTAL                            95,00 
1. Sănătate        6610    95,00 
 - cheltuieli de personal     661010           -183,98 
 - bunuri şi servicii      661020 265,00 
 - alte cheltuieli      661059    -6,02 
 - cheltuieli de capital      661071   20,00 
  

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii internaţionale, 

relaţii publice ; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
-     DGFP Timiş; 
-      Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA - JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind rectificarea bugetului local pe anul 2018 

 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12342 din 27.11.2018 al Serviciului buget, contabilitate, resurse umane prin 

care se propune rectificarea bugetului local pe anul 2018; 
În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „b” alin. (4) lit.”a” şi  art. 45 din  

Legea administraţiei Publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se rectifică bugetul local pe anul 2018, după cum urmează:  
                                                                                                                         

-mii lei- 
COD  TRIM IV 

VENITURI – TOTAL                                303,00 
1. Cote defalcate din impozitul pe venit    040201   211,00 
2. Impozit şi taxa pe clădiri de la persoane juridice   070102     43,00 
3. Impozit pe mijloacele de transport deţinute de persoane fizice 160201     45,00 
4. Impozit pe mijloacele de transport deţinute de persoane juridice 160201       4,00 
CHELTUIELI – TOTAL                     303,00 
1. Autorit ăţi publice       5102  - 150,00 
 - cheltuieli de personal     510210 - 100,00 
 - bunuri şi servicii      510220  -  50,00 
2. Alte servicii publice generale     5402   -  20,00 
 - cheltuieli de personal     540210     40,00 
 - bunuri şi servicii      540220   - 60,00 
3. Tranzacţii privind datoria public ă şi împrumuturi  5502    - 20,00 
 - dobânzi       550230    -20,00 
4. Sănătate        6602      75,00  
 - transferuri curente      660251     75,00 
5. Cultură, recreere şi religie     6702    188,00 
 - cheltuieli de personal     670210   - 12,00 
 - bunuri şi servicii      670220   200,00 
6.Asistenţa socială       6802               145,00 
 - cheltuieli de personal     680210     13,88 
 - bunuri şi servicii      680220                71,12 
 - asistenţa socială      680257     60,00 
7. Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică    7002      35,00 
 - bunuri şi servicii      700220     35,00 
8. Protecţia mediului                  7402                    50,00 
 - bunuri şi servicii      740220     50,00   
      



        
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter  
Reparatoriu şi contencios administrativ al  Instrituţiei  
- Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală ; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- DGFP Timiş; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş  
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Modernizare stradă 
Ecaterina Teodoroiu’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 11358 din 28.11.2018 al Serviciului Urbanism şi Amenajarea Teritoriului 

prin care se propune aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Modernizare 
stradă Ecaterina Teodoroiu’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”b”, alin. (4) lit.”d”,  şi art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001, republicată  şi actualizată   
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1.  – Se aprobă Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Modernizare stradă 
Ecaterina Teodoroiu’’, întocmită de SC LONGHERSIN SRL, conform anexei care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre; 
 Art. 2 . – Se aprobă indicatorii tehnico-economici ai investiţiei conform anexei care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre; 

- Valoarea totală a investiției este de 544.575,62 lei (TVA inclus), din care C+M 
495.397 lei. 

- Investiţia este finanţată din bugetul local al Oraşului Jimbolia. 
Art. 3. – Cu data prezentei, se abrogă Hotărârea Consiliului Local nr. 242 din 30.10.2018. 
Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciul Controlul Legalitatii, Aplicarii Actelor cu Caracter Compensatoriu si 
Contencios Administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii 
internaţionale, relaţii publice;   

- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Serviciului Buget, contabilitate; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş  
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Reparaţii clădire sediu 
Primărie’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12360 din 28.11.2018 al Serviciului Urbanism şi Amenajarea Teritoriului 

prin care se propune aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Reparaţii clădire 
sediu Primărie’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”b”, alin. (4) lit.”d”,  şi art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001, republicată  şi actualizată   
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Reparaţii clădire sediu 
Primărie’’ , întocmită de S.C. EUROENGINEERING S.R.L., conform anexei care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre; 
 Art. 2 . – Se aprobă indicatorii tehnico-economici ai investiţiei conform anexei care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre; 

- Valoarea totală a investiției este de 3.901.192,99 lei (TVA inclus), din care C+M 
3.008.759,90 lei. 

- Investiţia este finanţată din bugetul local al Oraşului Jimbolia. 
Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciul Controlul Legalitatii, Aplicarii Actelor cu Caracter Compensatoriu si 
Contencios Administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii 
internaţionale, relaţii publice;   

- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Serviciului Buget, contabilitate; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş  
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
HOTĂRÂRE 

privind aprobarea Studiului de fezabilitate ”Realizare căi de acces în incinta pieţei agroalimentare 
Jimbolia’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

Văzând referatul nr. 12365 din 28.11.2018 al Serviciului Urbanism şi Amenajarea Teritoriului prin care se 
propune aprobarea Studiului de fezabilitate ”Realizare căi de acces în incinta pieţei agroalimentare 
Jimbolia’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”b”, alin. (4) lit.”d”,  şi art. 45 din Legea administraţiei publice 
locale nr. 215/2001, republicată  şi actualizată   
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1.  – Se aprobă Studiul de fezabilitate ”Realizare căi de acces în incinta pieţei agroalimentare 
Jimbolia’’ , întocmită de SC LONGHERSIN SRL, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre; 
 Art. 2 . – Se aprobă indicatorii tehnico-economici ai investiţiei conform anexei care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre; 

- Valoarea totală a investiției este de 254.631,41 lei (TVA inclus), din care C+M 
219.361,03 lei. 

- Investiţia este finanţată din bugetul local al Oraşului Jimbolia. 
Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciul Controlul Legalitatii, Aplicarii Actelor cu Caracter Compensatoriu si 
Contencios Administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii internaţionale, 
relaţii publice;   

- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Serviciului Buget, contabilitate; 
- Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE  
privind aprobarea scoaterii la licitaţie publică, în vederea concesionării  suprafeţei de teren de 387 
mp, înscris în CF nr. 405998 Jimbolia, respectiv CF nr. 405988 Jimbolia, pentru amenajare 
plantaţie de arbori 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 12380 /28.11.2018 al serviciului urbanism, amenajarea  

teritoriului prin care se propune aprobarea scoaterii la licitaţie publică, în vederea concesionării 
suprafeţei de teren de  387 mp, înscris în CF nr. 405998 Jimbolia, respectiv CF nr. 405988 Jimbolia, 
pentru amenajare plantaţie de arbori; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 50/1991 privind   autorizarea executării lucrărilor de 
construcții, republicată şi actualizată; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „c”, alin. (5) lit.”b”, art. 123 alin.(2) şi art. 45 din Legea 
nr.215/2001 privind administraţia publică locală, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă scoaterea la licitaţie publică,  în vederea concesionării pentru o perioadă de 

10 ani, cu posibilitatea prelungirii, a suprafeţei de teren de 387 mp, înscris în CF nr. 405998 Jimbolia ( 
în suprafaţă de 154 mp), respectiv CF nr. 405988 Jimbolia ( în suprafaţă de 233 mp), pentru amenajare 
plantaţie de arbori; 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism, amenajarea teritoriului şi registrul agricol; 

                                  -Serviciilor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 29 noiembrie 2018 în  şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Jimbolia. 

 
 

    Preşedinte de  şedinţă: d-l Böss Hademar-Gunthard. 
Din cei 17 consilieri în funcţie sunt prezenţi 15. 
Absentează: d-l Karacsony şi d-l Meszaros. 
Din partea executivului participă: d-l Niţoi Ionel-secretar şi d-l Postelnicu Darius Adrian-primar. 
Din partea Spitalului Dr. Karl Diell Jimbolia participă: d-şoara Cîrlig, d-na Buciuman. 
Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr.  494  din 22.11.2018. 

 

ORDINE DE ZI 
 

1. Prezentarea raportului de activitate al Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia pentru semestrul II al anului 2018. 
2. Proiect de hotărâre privind transformarea, transferul şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante la 

Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia. 
3. Proiect de hotărâre de abrogare a art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr.  218/25.10.2018 privind 

transferul, transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi contractuale existente la Spital Dr. Karl 
Diel Jimbolia. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării concursului pentru ocuparea postului vacant -
administrator fiananciar – 0,5 normă, existent la Grădiniţa cu Program Prelungit Jimbolia.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Statelor de funcţii  pe anul 2018 la 
Primăria Oraşului Jimbolia. 

6. Proiect de hotărâre privind  actualizarea lucrărilor de intabulare a parcelelor din păşune A203 şi A198. 
7. Proiect de hotărâre privind acordarea diplomei la concursul „Cea mai frumoasă casă” din oraşul Jimbolia, 

pe anul 2018. 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii fără licitaţie publică, a suprafeţei de 2.000 mp, situată în 

Oraşul Jimbolia, strada Calea Mărăşeşti, înscrisă în CF nr. 405714 Jimbolia, nr. topo. 405714, către RodiN 
Romanian Dogs in Need pentru amenajare adăpost pentru câni fără stăpân. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Refacere căi 
de acces şi gard piaţă agroalimentară Jimbolia’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 

10. Proiect de hotărâre privind scăderea din evidenţa fiscală a debitorului Petrovics Arpad aflat în stare de 
insolvabilitate. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului reţelei şcolare a oraşului Jimbolia care va funcţiona în 
anul şcolar 2019 – 2020. 

12. Probleme ale comisiilor de specialitate. 
13. Probleme ale Primăriei.  
14. Diverse.          

 
Plus la ordinea de zi 

1. 1. Proiect de hoărâre privind  aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a parcelelor A354/1, A341/1 şi 
A339/1. 



2. Proiect de hoărâre privind  aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a unor drumuri de exploatare  şi 
trecerea acestora în domeniul public al oraşului Jimbolia. 

3. Proiect de hoărâre privind modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate integral 
sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018. 

4. Proiect de hoărâre privind  rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi 
subvenţii din bugetul local pe anul 2018. 

5. Proiect de hoărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2018. 
6. Proiect de hoărâre privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii 

”Modernizare stradă Ecaterina Teodoroiu’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 
7. Proiect de hoărâre privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii ”Reparaţii 

clădire sediu Primărie’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 
8. Proiect de hoărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate ”Realizare căi de acces în incinta pieţei 

agroalimentare Jimbolia’’ , precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii la licitaţie publică, în vederea concesionării  suprafeţei de 

teren de 387 mp, înscris în CF nr. 405998 Jimbolia şi în CF nr. 405988 Jimbolia, pentru amenajare plantaţie 
de arbori. 

 
Conform Hotărârii Consiliului Local Jimbolia nr. 244 din 22 noiembrie 2018 preşedinte de şedinţă este 

d-l Böss Hademar-Gunthard. 
D-l Böss supune aprobării ordinea de zi şi plusul la ordinea de zi care se aprobă cu unanimitate de voturi. 
D-l Böss supune aprobării procesul verbal de la şedinţa ordinară din data de 25 octombrie 2018 care se 

aprobă cu 14 voturi pentru şi un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc). 
D-l Böss supune aprobării procesul verbal de la şedinţa extraordinară din data de 30 octombrie 2018 care 

se aprobă cu 14 voturi pentru şi un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc). 
 

La punctul 1 al ordinii de zi d-na Buciuman prezintă pe scurt raportul de activitate al Spitalului Dr. Karl 
Diel Jimbolia pentru trimestrul II al anului 2018. 

D-na Buciuman – veniturile totale realizate au fost în valoare de 13.146.659 lei. Soldul de trezorerie la 
data de 30.09.2018 a fost de 793.126 lei şi se constituie din: venituri din contractul cu CASS-579.445 lei, venituri 
proprii-179.130 lei şi venituri din sponsorizări-34.550 lei. Veniturile din contractele cu DSP au fost în sumă totală 
de 495.492 lei, reprezentând 2% din totalul de venituri. Veniturile provenite de la subvenţii de la bugetul local 
sunt în sumă de 27.000 lei, reprezentând 1,6%. Veniturile provenite din donaţii au fost în sumă de 159.514 lei, 
reprezentând 1%. De asemenea, au fost primite ca donaţie un echipament de radiologie, prin transfer de la Spitalul 
Victor Babeş Timişoara. Din totalul cheltuielilor, cea mai mare pondere au avut-o cheltuielile cu personalul, 
respectiv 11.472.072 lei-75%. Cheltuielile materiale au fost în sumă totală de 2.776.506 lei-18%. Am avut un 
total de plăţi realizate de 13.933.153 lei. O să vă prezint situaţia plăţilor pe categorii de finanţare. Din contractul 
cu CASS Timiş s-au efectuat plăţi în valoare de 13.070.313 lei din care: cheltuieli de personal 88,22%, cheltuieli 
materiale 17,97 lei, alte cheltuieli 0,81%. Din veniturile obţinute din contractele cu DSP s-au făcut plăţi pentru 
cheltuieli de prsonal de 95,48%, cheltuieli materiale de 2,38% şi alte cheltuieli 2,14%. De asemenea, s-au făcut 
plăţi din programele de sănătate ale Ministerului Sănătăţii, în sumă de 32.016 lei. Din subvenţii de la bugetul 
local s-au făcut plăţi pentru încălzire, iluminat, apă, canal şi salubritate. Din donaţiile în bani s-au făcut plăţi 
pentru plata de echipamente medicale şi plata pentru mobilierul de la secţia de chirurgie. Cheltuielile de personal 
au fost angajate la nivelul creditelor bugetare aprobate prin bugetul de venituri şi cheltuieli pentru perioada de 
raportare. Nu au fost înregistrate întârzieri la plata salariilor şi a contribuţiilor aferente acestora. 

D-l Prcsina – am o întrebare referitoare la partea de alarmare. Aici scrie că se va achiziţiona sistemul de 
alarmare din venituri proprii. De ce din venituri proprii, pentru că lista de investiţii a fost modificată, lăsându-se 
loc pentru acest sistem de alarmare. De ce este din fonduri proprii şi nu din bugetul local? 

D-şoara Cîrlig  – sunt suportate parţial din bugetul local, iar lista de investiţii este suportată din bugetul 
spitalului. Pentru sistemul de singere a incendiilor, anul acesta am optat pentru secţia de interne şi poartă pentru 



că sunt punctele cele mai îndepărtate. La poartă va fi panoul de comandă. Apoi vom lega fiecare pavilion în parte. 
D-l Postelnicu – împreună cu d-şoara manager am găsit o soluţie pentru pediatrie, pentru a asigura 

serviciul de gardă cu finanţare de la bugetul local. Am vrut să discutăm în şedinţa de consiliu, ca pentru bugetul 
de anul viitor să trecem şi această cheltuială. 

D-şoara Cârlig –după cum am mai spus, legea nu ne permite ca acea chemare de la domiciliu să o 
finanţăm la acelaş nivel ca o gardă. Medicii care fac linia de chemare sunt finanţaţi cu 40%. Din acest motiv este 
foarte greu să atragi medicii să facă acest serviciu pe pediatrie. Anul trecut a apărut o prevedere legală prin care 
există posibilitatea ca, Consiliul Local să aprobe acordarea unor stimulente financiare, în limita a două salarii 
minime pe economie, personalului sanitar. Am zis să vă solicităm şi dumneavoastră, să acordăm aceste stimulente 
medicilor care ar dori să facă gardă pe pediatrie. 

D-na Ferescu – câte vor, sau două pe toată secţia? 
D-şoara Cîrlig  – două salarii minime/persoană şi ne trebuie încă 4 medici. Ca să putem face linia de gardă 

trebuie să avem 5-6 medici. Efortul financiar nu este mare. 
D-l Postelnicu – cu aceste stimulente putem atrage medici. 
D-şoara Cîrlig  – un medic care face 5 gărzi pe lună are un venit mediu de aproximativ 6500 lei. 
D-l Tinei – cât costă o gardă de weekend pe pediatrie? 
D-şoara Cîrlig  – 300 lei. 
D-l Gorgan – vreau să vă felicit că aţi găsit această soluţie. Voiam să deschid această discuţie, dar mă 

bucur că aţi făcut-o. Felicitări! 
D-şoara Cîrlig  – acum şi-au dat specialitatea o serie de medici rezidenţi şi ar fi cine să asigure serviciul. 

Avem şi posturi temporar vacante. 
D-l Böss – doctorul o să fie în clinică? 
D-şoara Cîrlig  – va fi în spital. 
D-l Böss – va fi angajat doar pe gărzi? 
D-şoara Cîrlig  – da. 
D-l Niţoi – sper să nu se dea bani şi să fie doar gardă plătită. Să se urmărească eficienţa serviciului pentru 

că am fost odată la gardă şi ştiu ce înseamnă. Nici măcar un algocalmin nu am primit, deşi eram cu mâna întoarsă. 
Se fac eforturi din partea tuturor, dar să urmărim eficienţa. Să nu se spună că nu îl deranjăm pe d-l doctor pentru 
că doarme sau că are nu ştiu ce probleme. Să fie o gardă efectivă. 

D-l Böss – pacientul care necesită internare mai are unde să se interneze? 
D-şoara Cărlig – are. 
D-l Tinei – nu aţi modificat cumva lunile trecute schema de personal pe pediatrie? 
D-şoara Cîrlig  – nu. 
D-l Tinei – asistentele au rămas acolo toate? 
D-şoara Cîrlig  – da. Putem miza pe avizul de principiu privind aceste stimulente? 
D-l Postelnicu – putem supune la vot. 
D-l Niţoi – nu trebuie să supunem la vot. După cum am văzut opinia dumeavoastră, bănuiesc că sunteţi 

de acord. 
D-l Tinei – am un sfat prietenesc: astăzi aţi făcut foarte bine că aţi venit cu propunerea către Consiliul 

Local, pentru că d-l primar nu poate să vă dea bani, tot cu avizul nostru trebuie să dea. Data viitoare când veniţi 
cu propuneri de structură, veniţi să le discutaţi în cadrul consiliului. 
 

D-l Böss prezintă referatul privind transformarea, transferul şi scoaterea la concurs a unor posturi 
vacante la Spitalul Dr. Karl Diel Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Ciuciulete – cum vine tranformarea din economist la TESA, în infirmieră? 
D-şoara Cîrlig  – postul meu şi al d-nei Buciuman sunt rezervate şi din când în când le transformăm. 



D-l Prcsina – această hotărâre va rămâne sau veniţi cu abrogări? 
D-şoara Cîrlig  – aşa sperăm. Sunt soluţii de moment 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 248 
 

D-l Böss prezintă referatul de abrogare a art. 2 din Hotărârea Consiliului Local nr.  
218/25.10.2018 privind transferul, transformarea şi scoaterea la concurs a unor posturi contractuale 
existente la Spital Dr. Karl Diel Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 249 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea organizării concursului pentru ocuparea postului 
vacant -administrator fiananciar – 0,5 normă, existent la Grădini ţa cu Program Prelungit Jimbolia.  

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 250 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea modific ării şi completării Statelor de funcţii  pe 
anul 2018 la Primăria Ora şului Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – la pagina 20 la Centrul de zi cu dizabilităţi apare numele d-lui Rădulescu Adrian. 

Este acelaş care lucrează ca inspector asistent la Primăria Checea? Această anexă la HCL este din 29.11.2018. 
După ştiinţa mea, acest domn lucrează din ianuarie la Primăria Checea. Să înţeleg că lumea nu citeşte? Vedeţi 
dacă nu aţi fost la comisii! O să vă tai şi din indemnizaţii. Nu e atac la persoană. Este atac la funcţii. 

D-l Postelnicu – nu mai este angajatul nostru. Este plecat la Checea. Nu a fost radiat din statul de funcţii 
cu numele. 

D-şoara Siminiuc- nu a primit salariul şi la Jimbolia şi la Checea,nu? 
D-l Postelnicu – din fericire pentru noi, nu. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 251 
 

D-l Böss prezintă referatul privind  actualizarea lucrărilor de intabulare a parcelelor din păşune 
A203 şi A198. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina – din punct de vedere legislativ mă gândesc că este ok să transferi un teren păşune, că să dai 

la staţia meteo. Să nu avem probleme.  
D-l Niţoi – există excepţii care sunt acceptate. 



D-l Tinei – staţia meteo face parte din siguranţa naţională, este de interes national. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 252  
 

D-l Böss prezintă referatul privind acordarea diplomei la concursul „Cea mai frumoasă casă” din 
oraşul Jimbolia, pe anul 2018. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Postelnicu – am hotărât, de comun acord cu comisia de urbanism, să dăm doar un premiu. De obicei 

acordăm trei premii, dar pe lângă faptul că nu am găsit neapărat cele trei case şi chiar dacă le-am fi găsit, am căzut 
de acord să rămânem cu un singur câştigător, pentru a evita acele supărări. În fiecare an vom acorda unei singure 
case pentru că şi acum avem plachetele neridicate din anii anteriori. 

D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 253 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea închirierii f ără licitaţie publică, a suprafeţei de 2.000 
mp, situată în Oraşul Jimbolia, strada Calea Mărăşeşti, înscrisă în CF nr. 405714 Jimbolia, nr. topo. 
405714, către RodiN Romanian Dogs in Need pentru amenajare adăpost pentru câni fără stăpân. 

D-şoara Siminiuc – ne bucurăm că vreţi să construiţi un adăpost de câini, dar distanţa faţă de ultima casă 
este foarte mică, 150 m. Am vorbit cu cetăţenii din zonă şi nu sunt de acord. Am o listă cu 40 de persoane care 
au semnat şi nu doresc construirea unui adăpost de câini pe str. Calea Mărăşeşti, la 150 m faţă de ultima casă 
pentru că va polua fonic. Am sonometru aici. Noi am vorbit încetişor şi avem 50 decibeli. Un câine emite, în 
medie 80-90 decibeli. Nu vom putea dormi. Se va încălca şi Legea 69/1991 care sancţionează faptele de încălcare 
a unor norme de convieţuire socială a ordinii şi lini ştii publice. Cetăţenii din zonă, inclusiv d-l care deţine FNC-
ul, nu este de acord pentru amplasarea adăpostului de câini în această zonă. Am sunat prin ţară, la Iaşi şi la Gherla. 
Toate adăposturile sunt în afara localităţilor, la 1-2 km. Şi unde sunt mai aproape, au venit locuinţele spre adăpost. 
Repet, nu că nu ne dorim adăpostul, dar nu asa aproape. Este intravilan sau extravilan? 

D-l Postelnicu – ştiţi bine că gestionarea câinilor fără stăpân este o problemă la nivel naţional. Căutăm 
soluţii pentru a rezolva această problemă. Am găsit acest ONG pentru a face acest adăpost. Ca şi locaţie, am 
considerat că este bine acolo deoarece avem utilităţile. Oricine vine, are nevoie de apă şi curent. Cheltuiala pe 
care o avem cu câinii şi cu ridicarea lor este extrem de mare. Se ridică anual 100-150 de câini şi tot avem. Ştiţi 
bine că am discutat şi despre înfiinţarea acestui serviciu. Aceasta este o propunere de-a noastră şi apreciez ideea 
cu semnăturile şi implicarea, dar a fost publicat pe site, a fost în dezbatere. Noi am aşteptat sesizări. 

D-şoara Siminiuc – v-am zis şi în primăvară ca nu suntem de acord. 
D-l Niţoi – s-a făcut pe site transparenţa. 
D-şoara Siminiuc – şi am sesizat acum. 
D-l Niţoi – orice ONG sau orice persoană interesată putea să se sesizeze în acest sens. 
D-şoara Siminiuc – am venit acum cu argumente. Să ştie lumea ce muncesc eu sau voi ce munciţi. 
D-l Böss – haideţi să găsim altă locaţie! 
D-l Tinei – Pichet. Nu putem face o încercare? 
D-şoara Siminiuc – ba da, se poate. D-l Kaba a început demersurile pentru obţinerea acelor spaţii. 
D-l Toth – această asociaţie, anul trecut ne-a sterilizat peste 200 de animale de companie şi vor continua. 

Ei doresc să ducă câinii de talie mică ,,la export’’. Adăpostul va fi de maxim 50 de câini. Cainii vor fi trataţi şi 
cipaţi. 

D-şoara Siminiuc – nu sunt de acord. În afară de acea campanie, ce aţi făcut în 6 ani să diminuaţi numărul 
câinilor? Nu vrem. 150 m sunt de la dumneavoastră, de pe Ecaterina Teodoroiu până la nr. 10; de la d-l Flore 
până la d-l primar. 



D-l Prcsina – aseară am discutat puţin mai aprins despre această parcelă. Dacă o iau ,,mot à mot’’, vin 
şi spun că cineva îşi doreşte un teren pentru a face un adăpost pentru câini, dar nu este angajat cu nimic. Nu îşi 
asumă nimic. Vor ajuta oraşul? Vor lua câinii din Jimbolia? Aici mai avem o problemă, pentru că la orice 
solicitare către primărie pentru ridicarea câinilor, au venit hingherii, inclusiv la firmă la noi. Problema noastră 
cea mai mare nu este efectul, ci cauza. În momentul în care se face un referat, cineva solicită acest teren pentru 
acest tip de lucrare, dar vine cu soluţii. Dacă este poluare fonică, să ridice un gard fonic. Soluţii ar fi. Una din 
variantele care s-a discutat a fost că sunt utilităţi pe acel teren. Este un argument bun. Argumentul celor din 
zonă de acolo este gălăgia. Şi pe mine m-ar deranja dacă nu se iau măsuri. Dacă punem condiţiile acestea, 
împăcăm pe toată lumea. Reducem cheltuielile lunare, suntem asiguraţi că se vor strange câinii din oraş şi avem 
şi izolarea zonei. 

D-l Toth – este o oportunitate pentru oraş. Ei fac sterilizările gratuit. Dar dacă nu ne dorim, nu ne 
dorim. Cheltuim o grămadă de bani şi tot râmânem cu câinii pe stradă. 

D-l Böss – fără condiţiile astea eu nu pot să fiu de acord. Trebuie găsită altă locaţie sau alte condiţii. 
D-l Toth – ei ne-au spus că în luna decembrie vor să vină la Jimbolia pentru a vă prezenta proiectul. 
D-l Tinei – d-na respectivă trebuia să vină şi să îşi susţină proiectul. 
D-l Gorgan – să vină să ne prezinte ca să ştim ce se întâmplă şi ce vrea să facă. Dacă nu vine să prezinte, 

fiecare are realitatea lui în minte, fiecare îşi închipuie tot felul de ,,bazaconii’’. 
D-l Niţoi – propun să nu supunem la vot şi să amânăm. Să vină să îşi susţină proiectul şi vedem dacă vă 

convinge. 
D-l Gorgan – în plus, eu am fost la Danyflor, am şi povestit unora şi nu vreau să vă închipuiţi ce e acolo. 

Danyflor este la 500 m de groapa de gunoi de la Parţa şi la 1 km de Şag. 
D-şoara Buduran – sunt de acord cu amenajarea acestui adăpost de câini. Este foarte bună ideea, dar nu 

pot să fiu de acord cu amenajarea unui adăpost, indiferent în ce zonă a oraşului va fi, că e în Futok sau Locul 
Târgului. Nu pot să accept ideea că putem construi acest adăpost în interiorul oraşului. Am înţeles de la d-l primar 
că nu sunt utilităţi, dar în Zona bălţilor, în Zona cânepei.Nu există să nu găsim o soluţie. 

D-l Tinei – haideţi să găsim altă locaţie! În principiu suntem de acord cu fenomenul în sine, însă nu cu 
locaţia. Ori Clarii Vii, ori altceva. 

D-l Postelnicu - ,,ce ţie nu-ţi place, altuia nu-i face’’! 
D-l Niţoi – noi nu putem vorbi despre Pichete. Sunt ale poliţiei de frontieră. 
D-l Ciuciulete – Clarii Vii nu are apă şi curent. 
D-şoara Buduran – eu zic să supunem la vot. 
D-l Tinei – nu avem ce să supunem la vot pentru că trebuie regândită hotărârea. 
D-l Toth – când vor veni cu proiectul, vom introduce din nou acest punct. 
D-l Gorgan – cred că ar fi mai bine luna viitoare şi cu alte două locaţii. 
D-l Prcsina – să îşi asume izolarea, dacă nu există alte locaţii. 
D-l Gorgan – nu are sens să o supunem la vot pentru că s-ar putea să pice. 
D-l Boss – consemnăm că votul va fi amânat. 

  
Punctul 9 de pe ordinea de zi nu se mai discută. 
 

D-l Böss prezintă referatul privind scăderea din evidenţa fiscală a debitorului Petrovics Arpad 
aflat în stare de insolvabilitate. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – de ce a durat doi ani şi o lună ca să radiem? 
D-l Postelnicu – pentru că aşa sunt termenele stabilite de lege privind procedura fiscală. 
D-şoara Siminiuc – mai învie cineva? 
D-l Niţoi – nu învie, dar pot să aibă moştenitori. Există o procedură. 



D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 254 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea proiectului re ţelei şcolare a oraşului Jimbolia care 
va funcţiona în anul şcolar 2019 – 2020. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 255 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a parcelelor 
A354/1, A341/1 şi A339/1. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 256  
 

D-l Böss prezintă referatul privind  aprobarea primei înscrieri în cartea funciară a unor drumuri 
de exploatare  şi trecerea acestora în domeniul public al oraşului Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Buduran – aş vrea să îi amintesc d-lui viceprimar că am mai discutat la şedinţele de comisii şi 

v-am spus de un drum de la Banya Poartă şi aţi spus că o să ţineţi cont, pentru că ar trebui şi acela intabulat. 
D-l Postelnicu – aceste drumuri se intabulează deoarece se lucrează în vederea găsirii acelor suprafeţe de 

teren pe care trebuie să le punem în posesie celor de drept. Făcând lucrări topo într-o tarla, automat se lucrează şi 
la drumuri şi se reface geometria întregii zone. Cum se descoperă, se intabulează. Vom face măsurători şi în zona 
aceea. 

D-şoara Buduran – am vrut doar să amintesc pentru că sunt convinsă că este foarte mult de lucru. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 257  
 

D-l Böss prezintă referatul privind  modificarea listei de investiţii a bugetului instituţiilor publice finanţate 

integral sau parţial din venituri proprii, pentru anul 2018. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 258  
 

D-l Böss prezintă referatul privind rectificarea bugetului institu ţiilor publice finan ţate din venituri 
proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2018. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 259  
 

D-l Böss prezintă referatul privind rectificarea bugetului local pe anul 2018. 
D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Postelnicu – am fost nevoiţi să rectificăm pentru a asigura slariile asistenţilor personali, deoarece banii 

de la Guvern nu au venit. 
D-l Tinei – am gândit anul bugetar 2019 pentru căminul de bătrâni? 
D-l Postelnicu – sperăm să primim voinţa şi implicarea Consiliului Judeţean, altfel vom avea o mare 

problemă. În acest sens, am purtat discuţii cu cei de la Consiliul Judeţean, iar finanţarea s-a blocat, chiar dacă a 
fost emisă hotărârea. S-a semnat foarte târziu contractual de finanţare. Trebuie să ştim exact ce doreşte Consiliul 
Judeţean. Una din sugestiile dumnealor a fost să predăm la Direcţia Judeţeană căminul sau să îl susţinem din 
bugetul local. 

D-l Tinei – deci, în decembrie 2018 situaţia pentru 2019 a căminului este incertă. 
D-l Postelnicu – da, dar nu din cauza noastră. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 260 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Interven ţii 
”Modernizare stradă Ecaterina Teodoroiu’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – am fost de două ori pe această stradă în ultima vreme. Este o stradă scurtă. Am văzut 

că aţi pus piatră cubică. Arată foarte bine carosabilul. Este la nivelul trotuarului, deci apa de ploaie nu se scurge 
în casele oamenilor. Nu m-aţi lămurit de ce aţi început cu această stradă. Conform cărui criteriu? Arată foarte bine 
faţă de multe altele. Conform cărei grille de evaluare am început cu Ecaterina Teodoroiu? 

D-l Toth – tot ceea ce aţi văzut că s-a făcut până acum, s-a făcut doar de cei de la canalizare. 
D-şoara Siminiuc – este preluată canalizarea? 
D-l Toth – da. 
D-şoara Siminiuc – singura stradă cu canalizarea preluată. 
D-l Toth – sunt mai multe. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 261 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Interven ţii 
”Reparaţii clădire sediu Primărie’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Postelnicu – am avut un SF anii anteriori pentru care a venit o echipă de proiectanţi, după care s-a 

renunţat la contract deoarece ne-au semnalat faptul că fiind un corp comun cu şcoala, nu ar fi în regulă să rămânem 
pe acel SF. În acest SF, s-a integrat inclusiv partea de şcoala, clădirea veche, cu acoperiş, care este comun. 
Urmează să îl punem pe SEAP. 



D-şoara Siminiuc – sala de educaţie fizică unde se regăselte? 
D-l Postelnicu – acolo avem proiecte. 
D-şoara Siminiuc – da, cu ungurii, de un an. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 262 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea Studiului de fezabilitate ”Realizare căi de acces în 
incinta pieţei agroalimentare Jimbolia’’, precum şi indicatorii tehnico-economici ai investiţiei. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Postelnicu – aici este vorba despre clădirile de pe partea stângă a pieţii. Odată cu demolarea lor, ne 

propunem şi rezolvarea gardului, după care amenajarea accesului roată-roată, doarece nu au fost prinse în proiectul 
pieţei. 

D-l Prcsina – sper că nu va lucra aceeaşi firmă care a lucrat şi până acum. 
D-l Postelnicu – sperăm. 
D-l Prcsina – până la urmă, anul acesta reuşim să terminăm piaţa? 
D-l Postelnicu – lucrările sunt aproape gata, dar constructorul ezită să ceară recepţia. Am tot insistat să ne 

ceară ca să putem verifica, pentru că trebuie să facem o expertiză la tot ce s-a întâmplat acolo. La astfel de investiţii 
vom căuta o firmă care să facă expertiza întregii clădiri. 

D-l Tinei – începem să lucrăm la noul regulament? 
D-l Postelnicu – regulamentul trebuie actualizat. Există. Nu vom include carne sau alte mărfuri. 
D-l Tinei – legea sanitară s-a modificat şi ne trebuie aviz. 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 263 
 

D-l Böss prezintă referatul privind aprobarea scoaterii la licitaţie publică, în vederea concesionării  
suprafeţei de teren de 387 mp, înscris în CF nr. 405998 Jimbolia, respectiv CF nr. 405988 Jimbolia, pentru 
amenajare plantaţie de arbori. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina – acest referat este un exemplu faţă de celălalt, pentru că doamna aceasta îşi asumă şi vrea să 

planteze arbori pentru a diminiua mirosul provenit de la animale. Aşa ceva ar trebui să apară şi în celălalt referat. 
D-şoara Siminiuc – pe terenul initial trebuia să îşi pună pomi. Unde este acest teren? Mi-a scăpat mie sau 

nu este o adresă? Nu e prima oară când v-am rugat să ne daţi adrese. Dacă cineva îşi construieşte o fermă sau o 
mini-fermă, pe terenul initial trebuie să îşi aloce un spaţiu pentru crearea unei perdele verzi. 

D-l Postelnicu – este în capătul str. Tudor Vladimirescu, după canal. 
D-şoara Siminiuc – voiam să ştiu din documente. 
D-l Tinei – se învecinează cu platforma pietonală a lui Cristi Stavarache. 
D-şoara Siminiuc – dacă nu aveam teren liber, cum proteja mediul? 
D-l Böss supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 264 
 
Se trece la probleme ale primăriei 
D-l Postelnicu – după cum ştiţi, lichidarea Jim-Apaterm se face printr-o firmă contractată în urmă cu 

10-15 ani, de când a intrat în insolvenţă. Această firmă de insolvenţă se ocupă de litigii şi de absolut tot ce 
înseamnă bunurile Jim-Apaterm. Am tot solicitat tot felul de lămuriri pentru a şti şi noi care mai este situaţia şi să 



o supunem şi atenţiei dumneavoastră. Să vedem în ce situaţie suntem şi ce e de făcut, pentru că una din propunerile 
lor pentru lichidare este să vândă tot ce se poate vinde, după care, banii intră în bugetul local. Până la vânzare, am 
solicitat să ştim exact situaţia, dacă sunt închise toate litigiile, pentru că nu aş vrea să pun Consiliul Local să 
accepte vânzarea până nu ştim dacă sunt stinse toate. Acolo erau două, cu d-l Konrad, care s-a stins şi celălalt cu 
familia Wild. Aici scrie că la cel cu Wild s-a trimis către Bucureşti pentru despăgubiri. 

D-l Niţoi – în corespondenţă am primit întâmpinarea lui Wild depusă la Curtea de Apel. 
D-l Postelnicu – deci, mai este în ltigiu. După raportul pe care l-am primit, părerea mea e că ar trebui să 

solicităm un raport complet al firmei respective, care ştie detalii şi să ne lămurească. Vânzarea se va face prin 
firma respectivă. Nu ne-am dori să preluăm noi şi să vindem. Să se ocupe ei şi să ne vireze sumele. Pe partea de 
Wild, nici nu avem chiriaşi, iar cei care sunt chiriaşi stau cu frică să nu îi scoată afară. Vedem ce se poate vinde 
şi ce este în litigiu. 

D-l Tinei – problema terenurilor a fost rezolvată? Am înţeles că drepturile de servituţie erau litigioase. 
D-l Niţoi – asta nu mai e treaba noastră. Treaba noastră e să dăm proprietăţile oamenilor şi restul să se 

descurce între ei. Nu e treaba noastră. Am încercat să evităm aceste servituţi, dar nu s-a putut nicicum cu Konrad. 
Sentinţa a spus că este terenul lui Konrad şi il dăm lui. O sentinţă judecătorească este lege pentru orice executor. 

D-l Postelnicu – noi putem vinde magaziile din spate, dar dreptul de servituţi trebuie adus la cunoştiinţă, 
pentru că intrarea se face de pe proprietatea d-lui Konrad. 

D-l Niţoi – eu zic să vină cineva să ne prezinte un raport concret. 
D-l Tinei – acum doi ani au fost. 
D-l Niţoi – în doi ani se pot întâmpla multe. Ei, orice lucrează, taxează. 
D-l Postelnicu – ideea e că trebuie să vedem dacă suntem de acord să se înceapă vânzarea cu cei care 

nu sunt în litigii, pentru că oamenii plătesc chirie 
Avem o solicitare din partea liceului cu privire la asigurarea finanţării necesare funcţionării în anul şcolar 2019-
2020 a unui nr de opt clase sub media prevăzută de lege. Seamănă oarecum cu ce am discutat despre spital. Legea 
finanţează elevul pe persoană, dar clasele nu pot fi mai mici de 25 de elevi. În situaţia dată, au aceste 8 clase pe 
care nu poate să le cumuleze, pentru că sunt pe profile distincte. 
 D-l Böss – pentru diferenţă sau toate cele 8 clase? 
 D-l Postelnicu – toate clasele. 
 D-l Tinei – diferenţele care nu ţi le dă Ministerul de Finanţe pentru că nu eşti pe calibrul standard de 
clasă. 
 D-l Postelnicu – salarizarea personalului. 
 D-l Tinei  – dacă facem asta, de ce nu facem şi demersurile să înfiinţăm grădiniţa de la Clarii Vii. 
 D-l Postelnicu – nu Consiliul Local a desfiinţat grădiniţa. 
 D-l Tinei  – putem cere, cu bani de la Consiliu Local, să finanţăm un post de educator la Clarii Vii, să nu 
mai trezim copiii la ora 6,00 dimineaţa şi să nu se mai facă 3 curse pe zi. 
 D-l Postelnicu – cursele oricum se fac pentru copii. 
 D-l Tinei  – da, dar sunt trei generaţii: cei mici, cei mijlocii şi cei mari, de liceu. 
 D-l Postelnicu – grădiniţa are direcţiune separată. Nu avem astfel de solicitări. 
 D-l Niţoi – trebuie să vedem cum coroborează cu bugetul local, dacă putem să ne angajăm la aşa ceva. 
 D-l Postelnicu – ştiţi bine că anul trecut, bugetul ne-a fost diminuat. 
 D-şoara Siminiuc – dacă dăm spitalului, putem da şi liceului. 
 
 Se trece la diverse 
 D-l Böss – o să fie modificări la impozit pentru anul viitor? 
 D-l Postelnicu – doar indexarea cu 3%, pe care suntem obligaţi să o facem din 3 în 3 ani. Cu toate că 
bugetul fiind diminuat, era o idee. 
 D-l Böss – Timişoara acum a aprobat, de aceea am întrebat. 
 D-l Ciuciulete – clădirea de la dispensarul veterinar este distrusă. E un frig acolo! Se duc oamenii şi stau 
în frig. 
 D-şoara Siminiuc – al cui este? 



 D-l Tinei  – e privat, concesionat. E locaţie de gestiune, nu? 
 D-l Postelnicu – e contract de închiriere cu DSV. 
 D-l Tinei  – medic gestionar e dr. Ababei. 
 D-l Niţoi – noi avem contract cu Fechete. 
 D-l Tinei  – d-l Fechete nu mai este acţionar, s-a retras. Este la DSV şi nu are voie să fie concesionar. A 
rămas dr. Ababei. Vă rog să verificaţi în hărtii. 
 D-l Ciuciulete – răspunde de zona Peciu. 
 D-l Prcsina – în şedinţa trecută, am adus în vedere indicatoarele de pe str. Hammerstein. Întrebarea este 
dacă s-a ajuns la o concluzie? Am văzut transportatori care îşi lasă camionul în faţa porţilor, exact în faţa 
indicatoarelor ,, staţionarea interzisă’’. Ne presează, pentru că umătorul pas ar fi să chemăm poliţia. Şi referitor la 
acea groapă de la intersecţia str. Hammerstein cu Calea Timişorii, nu văd în termenul viitor să se demareze 
lucrarea privind intersecţia. Aş vrea să ştiu dacă pe str. Bârzava s-au terminat lucrările de canalizare. Cui trebuie 
să mă adresez să ştiu când se va asfalta acea stradă? 
 D-l Postelnicu – constructorul ar fi dorit să asfalteze. M-a şi rugat să îi caut firmă să vină să asfalteze. 
Mai sunt multe străzi unde trebuie să refacă asfaltul şi nu vine nimeni pentru că toate staţiile mari sunt prinse în 
lucru. Pentru Bârzava au calculat exact cât au deranjat, iar diferenţa să o suportăm din Consiliul Local pentru a 
asfalta tot. 
 D-l Tinei  – constructorii de canalizare până la ce dată vor mai lucra? 
 D-l Postelnicu – Marconstruct urmează să plece, iar Pfeiffer vor să termine Locul Târgului şi au zis că 
pleacă în jurul datei de 20 decembrie. 
 D-l Tinei  – Albinelor o mai sparge anul acesta? 
 D-l Postelnicu – de spart nu mai sparge. 
 D-l Tinei  –securizarea şantierelor o verifică cineva? Să nu mai avem incidente de sărbători. 
 D-l Postelnicu – le trimitem periodic adrese referitoare la aceste aspecte. 
 D-şoara Siminiuc – putem să vedem şi noi aceste adrese? 

 D-l Tinei  – înţeleg că, canalizarea nu reuşesc să o facă în termenele care şi le-au asumat, până în 24 
decembrie. Dăm prelungire sau avem contract cu Aquatim să prelungim anul viitor tronsoanele rămase? 

 D-l Postelnicu – mă întrebaţi ca pe beneficiarul direct şi semnatarul contractului de finanţare. 
Noi nu avem detalile acestea. 
 D-l Tinei – să vină repezentantul Adunării Generale Aquatim, d-l Takacs, să ne dea un raport de 
activitate. 
 D-şoara Siminiuc - i-aţi făcut invitaţie? Dacă nu, d-le preşedinte, vă rog frumos, în numele consilierilor, 
să îi faceţi o invitaţie. 
 D-şoara Buduran – nu e atribuţia lui. 
 D-l Postelnicu – îl putem invita. Dumnealui este foarte ocupat, lucrează la Bucureşti, după cum bine 
ştiţi, dar o să insistăm să vină. 
 D-şoara Siminiuc – eu de doi ani nu l-am văzut. 
 D-l Prcsina – referitor la acea parcelă de teren, nu ar exista posibilitatea să facem acel adăpost la ,,Balta 
Roşie’’? 
 D-l Postelnicu – ar fi o opţiune. Trec stâlpii de curent pe acolo. Acum urmează să branşăm şi căsuţa de 
la parc pentru zona bălţilor. Doar că este chiar la drumul naţional şi nu este o imagine prea frumoasă. 
 D-şoara Siminiuc – dar acolo lângă restaurant, grădiniţă este mai bine? 
 D-l Corneanu – cetăţenii de pe str. Octavian Iosif reclamau că nu mai pot intra cu maşinile pe stradă. E 
dezastru. E numai noroi. Dacă se poate pune piatră. 
 D-l Magyar – aş vrea să îi aduc aminte d-lui viceprimar despre nişte lucruri despre care am mai discutat, 
şi-anume mutarea indicatorului ,,Drum cu prioritate’’ de la intersecţia str. Spre Nord cu Moţilor, instalarea unei 
oglinzi de circulaţie la intersecţia str. Alexandri şi Lucaciu şi repararea trotuarului de la colţul str. B. Bartok cu 
Lucaciu, unde s-au pus stâlpişorii. 
 D-şoara Siminiuc – pentru oglindă am făcut eu acum 3 luni solicitare. 
 D-l Postelnicu – eu vreau să vă readuc aminte şi să vă invit sâmbătă, de la orele 10,00 în faţa Primăriei 



pentru depuneri de coroane, după care ne retragem la Casa de Cultură. 
 D-l Tinei – ţinănd cont că suntem înfrăţiţi cu oraşe de dincolo de graniţă, vor participa şi primarii de 
acolo? 
 D-l Toth – suntem înfrăţiţi cu mai mulţi. 
 D-l Tinei  – cele mai apropiate. 
 D-l Toth – invitaţii s-au făcut. 
 D-l Tinei  – ce au răspuns? 
 D-l Toth – încă nu am primit răspuns. 
 D-l Böss – s-au început demersurile pentru hotărârea cu demolarea acestor construcţii ilegale? 
 D-l Niţoi – este pe site, cu procedura de transparenţă. 
 D-şoara Siminiuc – când instalaţi coşurile de gunoi? 
 D-l Toth – în primăvară. 
 D-şoara Siminiuc – ghirlandele de Crăciun vor fi amplasate şi în cartiere mărginaşe sau numai în buricul 
târgului? 
 D-l Postelnicu – vor fi. 
 D-şoara Siminiuc – cum vedeţi arhitectura oraşului Jimbolia? Fiecare şi-a vopsit casa cum a vrut. Fiecare 
îşi plantează în faţa casei ce vrea. Dispar copacii, dacă aţi observat. Uitati-vă la case vechi, care au fost mutilate 
şi au culori verzi, portocalii. Să mergeţi pe jos de la Catena spre Help Net, să vedeţi ce gropi sunt. Când instalaţi 
camera video la locul de joacă de pe Enescu? Maşinile abandonate când le veţi identifica? Prima sesizare v-am 
făcut-o în iulie 2017, apoi în ianuarie 2018, martie 2018 şi este lege clară, nu trebuie regulament. Şi încă o 
problemă, dimineaţă am pus sesizare şi dupămasă am fost sunată de un domn, care mi-a reproşat faptul că l-am 
pârât că are maşina abandonată pe stradă, dar eu nu i-am dat numele. Am scris doar străzile pe care există maşini 
abandonate de ani de zile. 
 D-l Toth  – credeţi că dacă aţi depus sesizare, noi am sunat oamenii care au maşini pe străzi? Tot ce 
sesizaţi la primărie, afişaţi pe facebook. De aceea vă opreşte lumea. 
 D-şoara Siminiuc – nu e adevărat. Solicitările nu vin puse public. Dimineaţă am depus-o şi dupămasă 
m-a oprit. Cum vine asta? 
 D-l Tinei  – e un oraş mic. 
 D-şoara Siminiuc – nu mi-aţi spus ce se întâmplă cu imobilul de pe Mărăşeşti 39? E nelocuit de 9 ani şi 
sunt oameni care şi-ar dori un spaţiu de locuit. Cum sunt identificaţi câinii care îi prindeţi pe stradă? Aţi zis că mă 
chemaţi să văd. Lumea spune că sunt adunaţi de Danyflor şi sunt abandonaţi la mijlocul drumului. Cum 
demonstrăm că nu este aşa? 
 D-l Toth – nu este aşa. Avem un reprezentant care merge cu ei. 
 D-şoara Siminiuc – ce îi faceţi când l-aţi prins? 
 D-l Toth – îl pune în maşină şi îl duce. 
 D-şoara Siminiuc – se dau o pungă de bani şi nu se ştie ce se face cu câinii. Trebuie să îi faci o poză, să 
îl identifici, nu aşa. 
 D-l Böss – să fie cipaţi. 

 D-l Toth – cine să îi cipeze? Ei îi ridică şi îi duc la Timişoara. Noi i-am condus până la 
Timişoara. 
 D-şoara Siminiuc – de fiecare dată? 
 D-l Toth – de fiecare dată nu ai cum. 
 D-l Böss – şi de la sediu, dacă vrea, a doua zi ţi-l aduce înapoi. 
 D-l Tinei  – au dispărut câini din Jimbolia, s-au dus proprietarii după ei şi nu i-au găsit acolo. 
 D-şoara Siminiuc – am înţeles că în 14 zile sunt eutanasiaţi. Este adevărat? 
 D-l Toth – dacă ar fi aşa, nu ar mai exista atâţi câini pe stradă. 
 D-şoara Siminiuc – marcaje aici, la Florian, se poate? Cei care vin de pe Republicii vor de la caţiva 
metri să mă opresc. 
 D-l Toth – când sunteţi pe bicicletă, nu mai sunteţi pieton. Trebuie să coborâţi de pe bicicletă ca să 
treceţi. 



 D-şoara Siminiuc – nu vorbesc despre trecerea de pietoni. Vorbesc despre şosea. Cei care vin cu 
maşinile, nu au nici un semn unde trebuie să oprească. 
 D-l Böss – nu trebuie să se oprească. Este sens giratoriu. 
 D-şoara Siminiuc – nu sunt marcaje să se vadă unde să se oprească. 
 D-l Tinei  – regula de sens giratoriu spune că prioritate are cel intrat în sens. 
 D-şoara Siminiuc – trebuie sau nu marcaj? 
 D-l Böss – nu trebuie. 
 D-l Vasiliu – eu am o problemă foarte mare. Acum câteva luni, ştiţi că mi-a căzut fetiţa în canalizare. D-
le vice, ştiţi că m-am adresat dumneavoastră. Este o problemă majoră. Nu mai vorbim de Marconstruct, în ce fel 
lucrează. Eu consider că dumneavoastră, executivul,. nu aţi dat nici o amendă. De ce nu faceţi public că a murit 
un cetăţean? Info Jimbolia a cui este? Îmi pare rău că d-l primar a plecat. Poate ştia, sau poate ştie d-l Gorgan, 
care are multe site-uri. De ce nu este un semnatar acolo? 
 D-l Toth – noi am încercat să aflăm, dar nu am reuţit. 
 D-l Vasiliu – la televiziunea Jimbolia de ce nu au preluat cazul ăsta? Să arătăm la cetăţeni ce se întâmplă 
în oraş, care este problema aici. 
 D-l Ciuciulete – era sub influenţa bauturilor alcoolice. 
 D-l Vasiliu – dumneavoastră nu faceţi parte din executiv. 
 D-şoara Siminiuc – care era problema? Dacă era semnalizat corect, nu cădea. 
 D-l Vasiliu – eu am fost acolo şi am filmat. Dacă este semnalizat corespunzător nu ai cum să pici. Sunt 
grilaje care se pun. D-le vice, ce facem cu treburile astea? Aşteptăm să moară un alt cetăţean? Încercăm să 
ascundem, să nu picăm noi, primăria şi oraşul de vină? 
 D-l Toth – este paznic acolo. 
 D-l Vasiliu – vreţi să vă arăt fotografii dinaintea tragediei? Să îl sun pe băiatul a cărui tată a murit, să 
vină  în şedinţă, să ne arate fotografii? Păcat că este la lucru. Nu aţi luat niciodată o măsură de precauţie. 
 D-l Toth – acolo este paznic, care păzeşte utilajele. 
 D-l Vasiliu – păzeşte utilajele, nu gaura.. 
 D-l Toth – este semnalizată cu balize metalice. 
 D-l Vasiliu – nu există balize metalice. Vă arăt fotografii. 
 

Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, d-l Böss declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare din care unul la dosarul de şedinţă 

şi unul la dosarul primarulu. 
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